



Afal ramble / randonnée d'Afal - Colombiers

There will be a ramble for AFAL members (and friends) on **Sunday 9th June** at 10.30am. Meet in the parking behind the Maison du Malpas tourist office next to the Malpas tunnel. It is an easy 7kms ramble of 2 hours led by Neil Todd. Dogs under control are welcome. Please bring your own lunch plus tables and chairs.

Directions: Take the D609 Narbonne to Béziers road, at Nissan-lez-Enserune turn left from the direction of Narbonne onto the D162E3 (by the huge wine-urn) marked Oppidum d'Enserune and Malpas. The Maison du Malpas is on the right after about 2km.

Car park GPS coordinates:

43°18'25.6"N 3°07'43.5"E

43.307099, 3.128748

<https://www.google.fr/maps/place/Office+de+Tourisme+de+La+Domitienne+La+Maison+du+Malpas/@43.3070479,3.1277323,18z/data=!4m5!3m4!1s0x12b10858636b12ed:0xb35314751616bf1e!8m2!3d43.307171!4d3.1280404>

Il y aura une randonnée pour les membres d'AFAL (et leurs amis) **le dimanche 09 juin** à 10h30. Rendez-vous sur le parking derrière la Maison du Malpas office de tourisme à côté du tunnel de Malpas. C'est une randonnée facile de 7kms de 2 heures dirigée par Neil Todd. Les chiens sous contrôle sont les bienvenus. Merci d'apporter votre propre déjeuner ainsi que des tables et des chaises.

[Itinéraire](#): Prenez le D609 route Narbonne à Béziers, à Nissan-lez-Enserune tourner à gauche direction Narbonne sur la D162E3 (à côté de l'énorme urne de vin) indication Oppidum d'Ensérune et Malpas. La Maison du Malpas est à droite après environ 2km

Coordonnées GPS du parking:

43°18'25.6"N 3°07'43.5"E

43.307099, 3.128748

